



Conformity Assessment Centre

The Conformity Assessment Centre (CAC) comprises the Inspection Division and the Conformity Certification Division. The centre, established in 2005, provides professionally accredited conformity inspection and certification services to a range of sectors, both locally and internationally. CAC inspects a diversity of products and consumer goods to ensure their safety and quality, ensuring they meet national and international standards to protect the health and safety of citizens. The centre's services enhance the competitiveness of products and reduce technical barriers to trade. Its activities play a vital role in boosting the national economy and increasing exports.

The CAC is internationally accredited by ESYP (the Hellenic Accreditation System) according to the requirements of ISO/IEC 17020 and nationally accredited by JAS-AU (Jordan Accreditation System-Accreditation Unit) according to the requirements of ISO/IEC 17065.

Our Services

- Third party inspection services for installation and systems to assure safety and compliance with standards, regulation and contractual agreements in the following fields:
 - Bulk LPG installations
 - LPG road tankers
 - Electrical lifts
 - Escalators and moving walkways
 - Overhead cranes and forklifts
 - Mobile elevating work platforms (scissor lifts, boom lifts)
 - Lifting tackles (slings, eyebolts, hooks, shackles)
 - Energy (pumping system, HVAC systems)
- Issuance of product certificates of conformity to assure compliance with standards, regulation and contractual agreements in the following fields:
 - Polyethylene pipes for water supply
 - Compression fittings for water supply
 - Ductile iron pipes
 - Food and hygienic products
 - Construction products
 - Agricultural chemicals, pesticides and fertilisers
 - Other products upon request



Inspection Division

Our Inspection Division provides accredited inspection services according to ISO/IEC 17020 for the following scope: overhead cranes, lifting tackles (eyebolts, chain slings, webbing slings, wire rope slings, hooks and shackles) and bulk LPG facilities.

Conformity Certification Division

Our Conformity Certification Division provides product certification services according to ISO/IEC 17065 for the scope of batch certification of polyethylene pipes produced locally and internationally.



مركز تقييم المطابقة

ينفذ مركز تقييم المطابقة خدمات تقييم مطابقة معتمدة لجميع القطاعات محلياً وعالمياً، حيث يعمل المركز منذ تأسيسه في العام 2005 على تقديم خدمات التفتيش ومنح الشهادات كطرف ثالث لضمان سلامتها ومطابقتها للمواصفات المعتمدة. يساهم المركز كجهة موثوقة ومعتمدة للتفتيش بدور حيوي في تعزيز الاقتصاد الوطني من خلال تحسين القدرة التنافسية للمنتجات والصادرات الوطنية والحد من العوائق التقنية أمام التجارة.

مركز تقييم المطابقة حاصل على الاعتماد الدولي من قبل هيئة الاعتماد اليونانية (ESYD) وفقاً لمتطلبات المواصفة الدولية ISO/IEC 17020 والاعتماد الوطني من قبل نظام الاعتماد الأردني (JAS - AU) وفقاً لمتطلبات المواصفة الدولية ISO/IEC 17065.

خدماتنا

- التفتيش كطرف ثالث على المنشآت والأنظمة لضمان سلامتها ومطابقتها للمواصفات و/أو التعليمات و/أو الاتفاقيات التعاقدية في المجالات التالية:
 - منشآت الغاز البترولي المسال
 - صهاريج نقل الغاز البترولي المسال
 - المصاعد الكهربائية
 - الأدراج والمماشبي الكهربائية المتحركة
 - الروافع العلوية ومعدات رفع الأشخاص بأنواعها المختلفة
 - أنظمة الطاقة (أنظمة التدفئة والتبريد، المضخات)
- منح شهادات المطابقة للمنتجات لاعطاء تأكيد على سلامتها ومطابقتها للمواصفات و/أو التعليمات و/أو الاتفاقيات التعاقدية في المجالات التالية:
 - انابيب البولي ايثيلين المستخدمة في نقل مياه الشرب
 - الوصلات الميكانيكية المستخدمة في شبكة نقل المياه



- انابيب حديد الدكتايل
- المنتجات الغذائية والمنتجات الصحية
- مواد البناء
- المنتجات الزراعية، المبيدات والأسمدة
- منتجات أخرى حسب الطلب

قسم التفتيش

يقوم القسم بتقديم خدمات التفتيش المعتمدة وفقاً للمواصفة ISO/IEC 17020 في المجالات التالية: الروافع العلوية ومعدات وحبال الرفع بأنواعها والمنشآت العاملة على الغاز البترولي المسال.

قسم شهادات المطابقة

يقوم القسم بمنح شهادات المطابقة المعتمدة وفقاً للمواصفة ISO/IEC 17065 لأنابيب البولي ايثيلين المعدة لنقل مياه الشرب.

